
Olot retarda la millora de l«edif ici universitari per manca de

diners

OLOT  |X.VALERI

L'alcalde d'Olot, Josep Maria Corominas (CiU), va explicar que l'Ajuntament pret�n destinar diners del Contracte

de Barris de la Generalitat a la millora de l'edif ici de la Fundaci� d'Estudis Superiors (FES). Corominas va precisar

que volen destinar els diners previstos inicialment per a un edif ici d'emprenedors a la pla�a Capdenm�s a la

millora dels equipaments universitaris d'Olot. Aix� no obstant, la Generalitat els ha comunicat que els fons del

contracte de barris els arribaran entre el 2012 i el 2019. Aix�, segons l'alcalde, l'Ajuntament disposa dels diners

del pressupost municipal, per� no els de la Generalitat.

La manca de diners tamb� es concreta en traves administratives en  la implantaci� d'un grau de disseny de

videojocs a Olot. Sobre aquests estudis, Corominas va dir que "de moment no tenim const�ncia absoluta que els

estudis puguin ser una realitat, sin� que tenim traves administratives". Va explicar que la voluntat d'implantar un

grau de videojocs a Olot topa amb el context de crisi econ�mica i amb la reducci� de fons del Govern destinats a

les universitats.

Aix� no obstant, va explicar que, en pocs dies, preveu reunir-se amb el secretari d'Universitats i Investigaci�,

Antoni Castell� i amb el gerent de la Universitat de Vic, Jordi Codina, per impulsar el grau de videojocs a Olot. Va

explicar que la concreci� del grau dep�n del Consell d'Universitats.

Segons ell, el grau de disseny �s una iniciativa de l'Escola Universit�ria de la Salut l'Espor t (EUSES) i de la

Universitat de Vic. La idea �s aprof itar l'impuls d'una f ira de disseny de videojocs que es feia a Ast�ries i ara es

fa a Barcelona per dur els estudis a Olot. Va def inir-los com estudis amb futur.
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